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Ljubljana - Nadzorni svet Pivovarne
Laško bo na današnji seji tik pred izte-
kom roka veljavnosti Agrokorjeve po-
nudbe nadaljeval odločanje o prodaji
četrtinskega paketa delnic Mercatorja
hrvaški prehrambno-trgovski verigi.

Tudi potem ko je Urad za varstvo
konkurence (UVK) v torek z odločbo
Laščanom (in bankam) preprečil, da bi
delnice Mercatorja lahko prodali no-
vemu lastniku brez predhodnega so-
glasja regulatorja, pav upravi pivovar-
ne očitno ne nameravajo odstopiti od
namere, da bi delež prodali Agrokorju
Ivice Todoriča. Že nekaj ur po torkovi
napovedi generalnega direktorja pivo-
varne Dušana Zorka, da se bo proti
odločbi boril z »vsemi pravnimi sred-
stvi«, so tako družbe Pivovarna Laško,
Pivovarna Union in Radenska na vr-
hovno sodišče zoper odločbo UVK vlo-
žile tožbo. Priložile so ji še zahtevo za
izdajo začasne odredbe, s katero bi
sodišče odložilo izvršitev odločbe, kar
bi pivovarniomogočilo prodajo delnic
Mercatorja.

To bi sodišče storilo, če bi ga Laščani
prepričali, da je urad prekoračil poo-
blastila in da so zaradi tega utrpeli
škodo. Obe možnosti sta glede na do-
sedanje usode tovrstnih zahtev, ki so
jih na sodišča vlagali iz lastniške mreže
okoli pivovarne,ko jo je še vodil Boško
Šrot, malo verjetni. Laščani namreč v
trenutku izdaje odločbe z Agrokorjem
(ta za delnico ponuja 221 evrov, torej
okoli 200 milijonov za celoten paket)
niso imeli sklenjene pogodbe. Obe-
nem pa odločitev UVK z ničemer ne
preprečuje prodaje delnic Mercatorja
hrvaškemu trgovcu v okviru morebit-
ne prevzemne ponudbe, ki jo vzadnjih

dneh na veliko napovedujejo hrvaški
mediji.

Prav v duhu pravne vojne proti
UVK, pri kateri naj bi Laščanom po

informacijah nekaterih virov poma-
gal tudi njihov dolgoletni odvetnik iz
Šrotovih časov Stojan Zdolšek, je mo-
goče predvidevati, da bo Zorko danes
nadzornemu svetu, ki ima po seriji
odstopov le še tri člane, predlagal pro-
dajo deleža Mercatorja z odložnim
pogojem, ki bi bil vezan na soglasje
urada. V tem primeru bi si prvi mož
Pivovarne Laško močno omejil ma-
nevrski prostor in posledično spustil
v tvegano igro. Najprej zato, ker Laško
zaradi več mesecev trajajočega pos-
topka ugotavljanja koncentracije
Mercatorja in Agrokorja kupnine iz
Zagreba zagotovo ne bi dobilo do
konca junija, ko pivovarjem v prime-
ru, če jim banke ne bodo podaljšale
posojil, pade zastavica za zapadlost
250 milijonov evrov posojil in posle-
dično razglasitev insolventnosti.

Poleg tega bi se Zorko v tem prime-
ru dokončno odrekel sodelovanju v
skupnem konzorciju za prodajo del-
nic Mercatorja, ki ga bodo oblikovale
banke in posledično tudi zelo verjetni
prevzemni premiji pri ceni delnice.
Rok za oblikovanje omenjenega kon-
zorcija se je sicer iztekel včeraj. Če-
prav je vodstvo pivovarne k podpisu
sporazuma o skupni prodaji včeraj
pozvalo tudi Vseslovensko združenje
malih delničarjev (VZMD), ki ga vodi
Kristjan Verbič, sicer tudi nadzornik
Mercatorja, tega Laščani včeraj po na-
ših informacijah niso storili. »Vsakr-
šna drugačna odločitev bi lahko do-
datno ogrozila perspektivo ter celo
obstoj Pivovarne Laško, zato opozar-
jamo, da bomo uporabili vsa pravna
sredstva, da zaščitimo interese malih
delničarjev,« so še sporočili iz VZMD.
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Laščani prejeli pošto s Kada
V Laškem so po tednu dni vendarle potrdili, da so prejeli pošto, v kateri je
Kapitalska družba (Kad) zahtevala sklic skupščine družbe Pivovarne Laško,
na kateri bi odločali o dopolnitvi statuta z določilom o odobrenem kapitalu.
Potem ko nadzorniki Kadove zahteve, ki je bila poslana v četrtek, na torkovi
seji niso obravnavali, jo je namreč uprava pivovarne včeraj objavila na
spletni strani ljubljanske borze. Kot navaja Kadova zahteva, bi z dopolnitvijo
statuta upravo pooblastili, da v petih letih poveča osnovni kapital družbe do
50 odstotkov osnovnega kapitala družbe oziroma za največ 18,25 milijona
evrov. V Kadu, ki ima v lasti dobrih sedem odstotkov Pivovarne Laško, še
navajajo, da so pod ekonomsko upravičenimi pogoji pripravljeni sodelovati
v sorazmernem deležu pri dokapitalizaciji družbe. Finančni položaj skupine
Pivovarna Laško je zelo resen. Kapital skupine je konec leta 2010 znašal
131,9 milijona evrov in je bil za 30,7 milijona evrov nižji kot konec leta
2009. Poleg tega visok finančni dolg obremenjuje tekoče poslovanje ter
ogroža obstoj in razvoj skupine. Kljub morebitni uspešni izvedbi odprodaje
finančnih naložb in poslovno nepotrebnega premoženja bo obvladujoča
družba še vedno ostala prezadolžena, visoke obresti pa ogrožajo nemoteno
poslovanje,« so poudarili v Kadu.

Pahor: V delo UVK se ne vmešavam,
želimo vlagatelje z dobrimi nameni
»Če cilj ni sovražni prevzem, da tekmeca ne izloči iz konkurence, nimam težav s
tem. Po več razgovorih z ministri smo ocenili, da bi bil oportunitetni strošek
ravnanja ali sporočanja pogledov vlade na to vprašanje napačna odločitev.
Regulator ni bil pod pritiskom, ne mojega nevladnega vmešanja ni bilo,« seje
predsednik vlade Borut Pahor po včerajšnji seji vlade odzval na zadnje dogajanje
okoli Mercatorja in očitke hrvaških medijev, da je UVK delnice najboljšega soseda
v lasti Pivovarne Laško »zamrznil« po direktivi slovenskega političnega vrha. «Želja
Slovenije je, da sleherni investitor, ki želi prevzeti podjetje ali del podjetja, pride s
poštenimi poslovnimi nameni, da bo krepil moč in dobiček podjetja,« je še dodal
Pahor.


